
20. mai 2022

Erfaring frå etablering av 
bondens nettverk i Midt-
Gudbrandsdalen
Ved Anne Berit Grasbakken

Webinar for kommunane 20. mai 2022



2

Foto:

© Statsforvalteren i Innlandet

Vinter/vår 2021:

1. Faglaga i landbruket (Primærnæringsutvalet) 
inviterte landbrukskontora med i eit 
samarbeid for å etablere bondens nettverk.

2. Om lag samstundes kom det invitasjon frå 
NLR Innlandet til kommunane om å vere med 
på eit informasjonsmøte. 

3. Ei arbeidsgruppa vart etablerte for å jobbe 
fram prosjektet (tre frå landbrukskontora, 
leiaren i Primærnæringsutvalet og 
Statsforvaltaren).

Dette har vi gjort i Midt-Gudbrandsdal

Anne Berit Grasbakken
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ARBEIDSGRUPPA – våren 2021 til våren 2022:

1. Fleire digitale møte med NLR Innlandet og med 
landbrukskontoret i Ringsaker for å få råd og 
inspirasjon. Nokre har vore med på kurs hos NLR.

2. Har laga/utarbeidd: 

1. Prosjektplan for 2022-2023

2. Spurt folk om å bli med i ressursgruppa

3. Søkt om støtte (Midt-Gudbrandsdal 
landbrukskontor er søkar) frå Regionrådet for 
Midt-Gudbrandsdal. Har fått 60 500 kr.

Dette har vi gjort… framhald

Anne Berit Grasbakken
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• STYRINGSGRUPPA hadde første møte 12. mai og 
startar nå på det praktiske arbeidet med å 
gjennomføre prosjektplanen.

• Tiltak frå prosjektplanen:

• Etablere ressursgruppa

• Utarbeide informasjon

• Etter prosjektperioden skal bondens nettverk vere 
innarbeidd i drifta hos landbrukskontora.

Status pr. mai 2022

Anne Berit Grasbakken
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POSITIVT:

• Nyttig med råd og tilbod om kurs frå NLR, og nyttig å 
høyre om erfaring frå Ringsaker

• Lett å få ja frå folk som vart spurt om å sitte i 
ressursgruppa, generell positiv interesse for prosjektet.

UTFORDRANDE:

• Mye tid på prosess for å finne ut av/bestemme oss for 
opplegg + spørre folk + skaffe finansiering.

• Korona + kapasitet: Digitale møte og «travel» 
arbeidsgruppa har dratt ut tida frå start til etablering.

Erfaring frå Midt-Gudbrandsdal

Marthe Norbye Dybos
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• Behov for betre info om/hjelp til å finne ut kvar ein
kan søke støtte. Finansiering var den største bøygen.

• Vi har brukt lang tid på å få i gang prosjektet (litt 
over 1 år), men er fornøgde med å vere i gang – og 
vi er spente på fortsettinga! ☺

• Supplement frå Midtdalen?

• Spørsmål?

Takk for meg!

Oppsummering

Anne Berit Grasbakken


